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z sesji Rady Gminy Myslakowice, która odbyla siQ w dniu 29 stycznia 2009r., w sali
konferencyjnej UrzEdu Gminy.

Porz4dek obrad:
1. Otwarcie sesji.
2. Sprawozdan ie W ójIa z pracy miqdzy sesjami.
3. Sprawozdanie Przewodnicz4cej Rady z pracy miEdzy sesjami.
4. Interpelacje, zapyÍania i wnioski.
5. Sprawozdanie z dzialalnoéci Komisji Rewizyjnej za 200g rok.
6. Zafwierdzenie planu kontroli Komisji Rewizyjnej na 2009 rok.
7 . Zatwierdzenie planów pracy komisji na 2009 rok.
8. Podjpcie uchwal w sprawie:

- regulaminu dostarczania wody i odprowadzania Écieków,
- zamlany dzialek w Karpnikach,
- uchwalenia ,,Programu usuwania wyrobów zawieraj4cych azbest z terenu gminy
Mysiakowice",
- wydzier2awienia nieruchomoéci z gminnego zasobu nieruchomoSci,
- ustalenia wysokoéci ekwiwalentu dla czlonków Ochotniczych strazy PoZamych

bior4cych udnal w dzialaniach ratowniczych lub szkoleniu p o2amiczym,
' zafwietdzenia delegata na Zgromadzenie Ogólne Stowarzyszenia Gmin i Powiatów

pod nazw4 Ogólnopolska Federacja Mlodzie2owych Samorzqdów Lokalnych.
9. Odpowiedzi na interpelacje, zapyfania i wnioski.
10. Wolne wnioski i informacje.
I l .  Zamk¡iecie sesi i .

Ad. 1.
o godz. 14.00 Przewodniczqca Rady Gminy Maria Kuczaj otworzyla XXVII sesiE rady
stwierdzai4c, ze w sesji uczestniczy wymagana iloéó radnych wobec czego obrady sesji
sEprawomocne
/ lista obecnoéci w zaL4czeniu l.

NastEpnie Przewodnicz4ca zwrócila siE do radnych z zap¡.taniem, czy ktos wnosi uwagi do
protokolu z poprzedniej sesji - uwag nie wniesiono, protokó} zostal przyjEfy jednogloSnie.

Ptzewodnicz4ca przedstawila planowany porz4dek obrad i zapytala. czy ktoÉ wnosi uwagi bqdZ
wnioski do planowanego porz4dku obrad.

Radny Augustyn wilczyúski zloLyl w n i o s e k o wycofanie z porz4dku obrad proj ektu
uchwaly wls zamiany dzialek w Karpnikach. Komisja nie opiniowala projektu poniewaz jego
rozpatrzenie jest przedwczesne. W pierwszej kolejnoSci naleíaloby omówió plan
zagospodarowania te¡enu gómiczego.

wójt Gminy zlozyl w n i o s e k o wycofanie z porz4dku obrad dwóch projektów uchwal:
1i w sprawie regulaminu dostarczania wody i odprowadzania jcieków,
2/ w sprawie zamiany dzialek w Karpnikach.
- wniosek przyj pto przy 14 glosach za.

Porz4dek obrad po wprowadzeniu poprawek zostal przyjgty przy 14 glosach za.
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Ad.2.
Wójt Gminy Zdzislaw Pietrow ski ztotyl sprawozdanie z pracy mipdzy sesjami'

Wójt zajmowal siE m. innymi nastqpuj4cymi temataml:
- projektami uchwal rady,
- wydaniem zarzqdzei,
- wydaniem postanowieú,
- zamówieni-ami publicznymi - ogloszono przetarg nieograniczony na wydzierZawienie

Schroniska ..Skalnik" w Bukowcu,
- oéwiat4 w gminie - zatwierdzono plan dofinansowania form doskonalenia zawodowego

nauczycieli,
- protokolami komisji radY,

Wójt uczestniczyl w nastgpuj 4cych spotkaniach:
- OZ.Ol.Ogr. - udzial w spotkaniu Noworocznym Prezydenta Miasta Jeleniej Góry,
- I i .01 . 09r. - III Integracyjne Spotkanie osób Niepelnosprawnych w Jeleniej Górze,
- 12.01.09r. - spotkanie z Prezesem KSWiK,
- 16.01 .09r. - 50 -lecie K P N-u - uroczystoéó w Szklarskiej Porqbie,
- 11 .01.09r. - X Spotkanie oplatkowe osób Niepelnosprawnych w GoK Myslakowice,
- 18.01.09r. - ZarzEd ZGK,
- 25.01.09r.- Zarz4d GminnY OSP,
- 2g.01.09r. - udzial w uroczystosci z okazji Dnia Babci i Dziadka w GoK Myslakowice.

Ad. 3.
Przewodnicz4ca Rady Gminy Ma riaKuczal przedstawila sprawozdanie z pracy miEdzy sesjami.
- 06.01.09r. - zebranie Rady Soleckiej, Radnych i Stowarzyszenia ,,tr-omniczanie",
- 1 1.01.09r. - VII Spotkanie Noworoczne dla Seniorów w Klubie tr-omnica,
- 16.01 .09r. - szkolenie dot. ,,Pozyskiwania érodków finansowych" z programu

Odnowa i rozwói wsi
Lider 2009
OSP
Gruntów na rozwój wsi
w Szpitalu Specj alistycznym MSWiA w Jeleniej Górze

- 17.01.09r. - X Oplatkowe Spotkanie dla Osób Niepelnosprawnych Powiatu Jeleniogórskiego
- 21 .01.09r. spotkanie z projektantem mgr. inZ. J. Cholawo, radnymi, Rad4 Soleck4

Stowarzyszeniem ,,tr-omniczanie" nt. opracowania dokumentacj i technicznej na

modernizacj e klubu w tr-omnicY
- praca w biurze rady - w 8 dniach

A d . 4 .
Radna Maria Szorkin
Zapylranie - gdzie s4 spowalniacze, które byly zamontowane przy ul 1-go Maja obok szkoly'

Radny Jerzy Cieélik
Jaka jest moZliwoSó, aby radni i soltysi otrzymywali gazetkq ,,Okolice"'

Radny Augustyn WilczYiski
Radny prosi o informacjE dot. ogrzewania w éwietlicy w Karpnikach'

Radna Helena Nawrot
Pan Denc uniemo2liwia zloéliwie spokojne Zycie p. Slusarczyk - proéba

o interwencj E w tej sPrawie.
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4d.5.
W materialach na sesjp radni otrzymali sprawozdanie z dzialalnoSci Komisji Rewizyjnej 2a2008r.
przewodnicz4ca RG zwrócitra siE z zap¡.taniem , czy ktoé wnosi uwagi do przedstawionego

sprawozdania.
Przewodnicz4ca RG poinformow ala, 2e sprawozd¿mie winno byó opracowane zgodnie

z $ 109 Statutu Rady Gminy Myslakowice.
NástEpnie zapttata, czy komisja analizowala kontrole dokonane przez irne podmioty wraz

z najwalnieJszymi wnioskami wynikaj 4cymi z tych kontroli'

przewodnicz4cy Komisji Rewizyjnej Ryszard Dwornik poinformowal, 2e wszystkie protokoly

z kontroli s4 omawiany na posiedzeniach Komisji Rewizyjnej, gdzie wypracowywane s4 wnioski

pokontrolne do Wójta GminY.
Protokoly z komisji jak i równieZ z kontroli s4do wgl4du w biurze rady gminy

przy 14 glosach za Rada Gminy przyjgla sprawozdanie z dzialalnoéci Komisji Rewizyjnej

za 2008r.

Ad.6.
Przewodnicz4cy Komisji Rewizyjnej R. Dwornik przedstawil plan kontroli na I-sze póhocze

2009r. ( plan kontroli w zal4czeniu ).
Radni zipoznali siE z propozycj4planu kontroli Komisji Rewizyjnej na l-sze póhocze 2008r.,

uwag nie wniesiono, plan kontroli zostal zaakceptowany jednogloÉnie.

Ad.7.
poniewaZ wszyscy radni otrzymali propozycje planów pracy poszczególnych komisji rady,
Przewodnicz4ca RG zwrócila siE z zap\.Laniem, czy ktoS wnosi propozycje b4d2 uwagi do
poszczególnych planów pracy komisji.
iro wprowadzeniu drobnych poprawek plany pracy poszczególnych komisji zostaly
zaakceptowane j edno gloénie.

Ad. 8.
Rada Gminy podjEia nastgpuj4ce uchwaly:

Uchwala Nr 206|XXVIIl2009 w sprawie uchwalenia ,,Programu usuwania wyrobów
zawieraj 4cych azbest z terenu gminy Myslakowice" podj qta przy 14 glosach za'

Uchwala Nr 207IXXYIIl2009 w sprawie wydzierZawienia nieruchomoéci z gminnego zasobu

nieruchomoSci - podjgta przy 14 glosach za.

uchwala Nr 208/xxvlv2009 w sprawie ustalenia wysokosci ekwiwalentu pienigznego dla

czionków ochotniczych Strazy Pozarnych bior4cych udzial w dzialaniach ratowniczych lub

szkoleniu poZarniczym - podjgta ptzy 14 glosach za.

uchwala Nr 209 lxxvIIl2009 w sprawie zatwierdzenta delegafa na zgtomadzenie ogólne

Stowarzyszenia Gmin i Powiatów pod nazw4 ogólnopolska Federacja Mlodziezowych
Samorz4dów Lokalnych - podjEtaptzy 14 glosach za.
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A.d.9.
Wójt Gminy udzielil odpowiedzi na interpelacje, zapT,flrrlia i wnioski:

odp. dla radnej M. Szo¡kin - spowalniacze bEd4 zamontowane po zakoúczeniu remontu dróg .

odp. dla radnego J. cieélika - wójt nie widzi problemu. Gazetka bgdzie dostarczana
w materialach dla radnych i soltysów.

odp. dla radnego A. wilczyúskiego- w polowie lutego zostan4 ro zpoczete prace odnoénie
wykonania ogrzewania w Swietlicy w Karpnikach.

odp. dla radnej H. Nawrot - wystosowano pismo do policji z proéb4o interwencjg w tej sprawie
oraz wystoso\ /ano pismo do p. slusarczy wsk azujqc, Le z powódziwa cywilnego mo2na siaúyó
p. Dgca do s4du. Urz4d Gminy nie jest organem Écigania, od tego jest policja.

Ad. 10.
Przewodniczqca Komisji Bud2etu i Finansów Maria Szorkin poinformowala, 2e na ostatnim
posiedzeniu komisja zloiryla wniosek o wystqpienie do dyrekcji pKo o usprawnienie organizacji
pracy punttu bantowego w UrzEdzie Gminy Myslakowice.
Nastgpnie odcz5rtaNa lrleéó pisma skierowanego do Dyrektora p. Heleny pokory.
Przy 13 glosach zaRada Gminy pozytywnie zaakceptowala treSó pisma.

wójt Gminy poruszyl sprawg statutów solectw. Nalezy poczekaó na ustawowe rozt/u.rryanra
dot. rad soleckich, które w niedlugim czasie winny siE ukazaó.
Przy 13 glosach zaRada Gminy poparla stanowisko Wójta.

Mecenas Anna Król poinformowala, ze w ostatnim czasie wplynEly rozstrzygniEcia n aazorcze
odnoÉnie podjqtych uchwal w sprawie likwidacji dróg ( rozstrzygnigcia w zal4czeniu ).
Dla uporz4dkowania procesu uchwalodawczego nalelaloby te uchwaly uchylió.
Przy 13 glosach za Rada Gminy poparla stanowisko Mecenas A. Król.

Ad.  11 .
Wobec wyczerpania porz4dku obrad Przewodniczqca Rady Gminy zamkngla obrady XXVII
sesji rady.
Sesja trwala od godziny 14.00 do 16.i 5.

W sesji uczestni czylo 14 radnych.

Wykaz radnych nieobecnych na sesji:

l/ Mi¡oslaw Czerwonka - usprawiedliwiony

Protokolowala
M . K
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